

Les "Ange de la Nuit" est un groupe électronique basé à Miami, formé par Richard Abdeni et Anthony Stuart.

Créé en 2003, Le Concept des Ange de la Nuit est une corrélation entre les prophéties bibliques et notre temps présent.

Leur son unique, poignant et énergétique, provient de leurs racines multiculturelles.

Leurs deux premiers albums "Ruins of Victory" et "Under God's Name" sont sortis en 2005 et 2007 sur le label Allemand "Infacted Recordings".

En 2015, après 7 années de méditation, leur EP "Out of Sight" et leur 3ème album "Vanity Will Perish" atteignent la 3ème place des charts indépendants Allemands.

En 2017, Les Ange de la Nuit nous présentent leur 4ème CD "Darkness Looms".

DARKNESS LOOMS

En parfaite harmonie avec notre époque, "Darkness Looms" contient 12 nouveaux titres, savant mélange fusion de paroles lyriques, de musique hi-energy et de mélodies presque parfaites.

Avec leurs single "Cette jolie brune", "les Ange de la Nuit "sont prêts a vous entrainer dans leur rythme...

Préparez vous !

BIOGRAPHY :

"Les Ange de la Nuit" (The Night Angels in French), is an electronic band based in Miami, composed of two Artists : Richard Abdeni and Anthony Stuart.

Created in 2003, The Concept of "Les Ange de la Nuit" is a correlation between the biblical predictions and our present time.

Their unique, deep and hi-energy sound, results from their multicultural roots.

Their first two albums "Ruins of Victory" and "God's Under Name" released in 2005 and 2007 on the German label "Infacted Recordings".

In 2015, after 7 years of meditation, their EP "Out of Sight" and their 3rd album "Vanity Will Perish" reaches the 3rd place of the German independent charts.

In 2017, "Les Ange de la Nuit" present us their 4th CD "Darkness Looms".

DARKNESS LOOMS

In perfect harmony with our time, "Darkness Looms" contains 12 new titles

Creative Mix of words, hi-energy music and almost perfected melodies.

Their single " Cette Jolie Brune (This attractive brunette) ", will take you to their hypnotic rythm...

Get Ready !